

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 02-02-2021 02:21:51 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 02-02-2021 02:21:51 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 02-02-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 02-02-2021</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامت أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>We would like to inform you that decision issued amount (9 million and 65 thousand and 260 dinars) in the appeal case formed between the Middle East complex company for engineering and heavy industries and the industrial and Real Estate Investors Company. And since the decision was not in the interest of our company. The company will tend to distinguish the decision as it did not acquire the final degree and the company still has the right to distinguish the decision. Therefor the company will file discrimination during the legal period. We would also like to inform you that the company decided to take other legal measures against the industrial and Real Estate Investors Company. Whish would preserve the rights of the company and the rights of its shareholders.</p>	<p>نود اعلامكم بانه صدر قرار بمبلغ (9 مليون و65 الف و 260 دينار) في القضية الاستئنافية المتكونة فيما بين شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة وشركة المستثمرون الصناعية والعقارية وحيث ان القرار جاء لا يصب في مصلحة شركتنا فان الشركة ستتجه الى تمييز القرار كونه لم يكتسب الدرجة القطعية . ولا زال امام الشركة حق لتمييز القرار . لذلك فان الشركة ستقوم بتقديم تمييز خلال المدة القانونية . كما نود اعلامكم بان الشركة قررت اتخاذ اجراءات قضائية اخرى في مواجهة شركة المستثمرون الصناعية والعقارية والتي من شأنها الحفاظ على حقوق الشركة وحقوق المساهمين فيها</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Diaaeldeeen Ibrahim Ahmad Ameen Position: Financial and administrative director an authorized signatory</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Diaaeldeeen Ibrahim Ahmad Ameen المنصب: المدير المالي والاداري والمفوض بالتوقيع</p>